
 

 

 

 
14.10.2016 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  
 

 

12.10.2016 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet 

 

Deltagere: Louise Toft, Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Mads 

Grymer Ejstrup, Rie Grønbech, Peter Heise, Abdul Beakasyar, Frida Ratzer 

(medarbejderrepr.), Louise Guldborg (medarbejderrepr.), Alberte Petersson 

(elevrepr.), Laura Kristensen (elevrepr.), Peter Daniel Andersen 

(ledelsesrepr.) 

 
Tid Pkt Dagsorden Referat 

17:30 – 

17:35 
1 Godkendelse af 

dagsorden 

Punkt 8. lægges i forlængelse af punkt 3. 

Dagsorden godkendes 

17:35 – 

17:45 
2 Elevrådet Fra elevrådet deltager det nye formandskab 

for store elevråd: 

- Alberte Petersson (formand) 

- Laura Kristensen (næstformand) 

Formandskabet præsenterer elevrådets 

foreløbige planlægning af arbejdet for 

indeværende skoleår: 

- 10.11.2016: Elevrådet, både det store 

og lille skal have et kursus fra ”Danske 

Skoleelever” i hvad det vil sige at være 

elevrådsrepræsentant 

 

- 18.11.2016: Elevrådet arrangerer en 

dag hvor der er fokus på forebyggelse 

af mobning for hele skolen. ”Børns 

Vilkår” afholder oplæg, hvorefter 

eleverne skal ud på ´Orienteringsløb´ 

om mobbeforebyggelse. 

Tilbagemeldingerne fra skolens elever, 

bliver tænkt ind i elevrådets arbejde 

med at skabe trivselsregler elever 

imellem 

 

- 19.05.2017: Elevrådet afholder en dag 

på tværs af hele skolen - ´Elevernes 

Dag´, hvor der er fokus på trivsel 



 

Det lille elevråd arbejder på nuværende 

tidspunkt sammen med skolens tekniske 

afdeling på at optimere affaldssorteringen.    

Elevrådet vil fremadrettet optage deres 

møder på video, og sende disse ud til alle 

klasser på skolen. På denne måde når 

elevrådet ud til de elever der gerne vil have 

informationer med et alternativ til tekst, 

måde, eller som ikke kan læse.  

17:45 – 

18:10 
3 Helhedsrenoveringen D. 28.09.2016 var repræsentanter fra skolen 

og skolebestyrelsen på inspirationstur til 

andre skoler i kommunen der har været 

igennem en helhedsrenovering. Der var et 

særligt fokus på de 4 følgende forhold: 

 - Fleksible læringsmiljøer 

 - KREA (håndarbejde, billedkunst, sløjd) 

 - Udeområder 

 - Personalefaciliteter 

Inspirationen fra turen er blevet samlet, og 

vil blive tænkt ind i det videre arbejde i 

byggeudvalget, der mødes i uge 43.  

Det forventes at der er foreløbige tegninger 

i december / januar, hvor en nærmere 

præsentation for elever og forældre vil finde 

sted. 

Skolebestyrelsen har et fokus på at få tænkt 

bevægelse i undervisningen, samt en 

modernisering af skoletorv og grønt område 

foran dette ind i projektet. Derudover har 

bestyrelsen et fokus på at der i ´Plan for 

Sikkerhed og Sundhed´ (PSS), der skal 

udarbejdes inden byggeriet starter, er tænkt 

følgende ind: 

- Affald skal skærmes 

- Støj / støv 

- Tung kørsel / kørsel i gården 

- Antal toiletter  

- Parkeringsforhold 

- Løbende dialog og information til 

forældre 



18:10 – 

18:30 
4 Status på skolens 

økonomi 

En større andel af elever end forventet har 

skiftet til andre skoletilbud over sommeren 

og i løbet af august måned. Det er primært 

privat skoler der er skiftet til.  

Dette betyder at skolens økonomiske 

forventning til 2016 ikke længere er positiv. 

Skoleledelsen arbejder med at gennemføre 

budgettilpasninger, således at resultatet for 

året balancerer, og der ikke oparbejdes 

gæld. 

Vikarudgiften i august var på 119.000,00 

DKK hvilket er positivt, og ligger på 

forventet niveau efter implementeringen af 

ny vikarpolitik. 

18:30 – 

18:40 
5 Ansættelse af 

pædagogisk 

afdelingsleder 

Der planlægges med at pædagogisk 

afdelingsleder er ansat pr. 01.01.2017.  

Fra skolebestyrelsen deltager Christine 

Beyer og Laurs Møller i 

ansættelsesudvalget. 

18:40 – 

19:00 
                                Spisning 

19:00 – 

19:20 
6 Planlægning af 

kontaktforældremøder 

Mødet afholdes d. 14.11.2016. 

Nærmere planlægning, samt udarbejdelse af 

dagsorden sker i planlægningsgruppen. 

19:20 – 

19:30 
7 Arbejdsgruppe vedr. 

skole – hjem 

Det aftales at skolebestyrelsen deltager på 

PR mødet d. 06.12.2016 hvor princippet for 

skole-hjem debatteres i 

medarbejdergruppen. Det er Louise Toft og 

Mads Ejstrup der deltager. Herefter tager 

skolebestyrelsen endeligt stilling til 

tilbagemeldingerne fra medarbejderne inden 

det endelige princip fastlægges og vedtages.   

19:30 – 

19:40 
8 Trafik Der informeres om mødet afholdt med 

repræsentant for ´Sikre Skoleveje´ i 

København d. 06.10.2016.  

Når der foreligger en endelig plan for hvad 

og hvornår der bliver taget beslutning om 

tiltag vedrørende den trafikale situation 

omkring skolen, informeres dette detaljeret 

til alle forældre. 



19:40 – 

19:50 
9 Meddelelser Skoleledelsen: 

- Skolen får besøg af Pia Allerslev 

(Borgmester for BUF) og Tobias 

Børner Stax (Adm. Dir. i BUF) d. 

06.01.2017 

- Entreprenøren der arbejder med 

omklædningsrummene er blevet 

yderligere forsinket. Disse forventes nu 

først færdige i uge 49. De to idrætssale 

er klar til brug efter uge 42. 

- Mappingen af skoleledelsen er blevet 

forlænget – der er pt. 81% af 

medarbejderne der har svaret 

19:50 – 

20:00 
10 Eventuelt - Louise Toft giver udtryk for at det var 

til stor skuffelse for eleverne at der ikke 

var flødeboller på skolens fødselsdag i 

år 

o Skoleledelsen havde ikke 

drøftet dette forhold. Det 

beklages at der ikke var 

flødeboller – næste år gives der 

en til hver hånd som 

kompensation 

 

- Louise Toft giver udtryk for et ønske 

om at lærerne ikke medbringer varme 

drikke i klasselokalerne, da dette både 

kan give en oplevelse af uretfærdighed 

for eleverne der ikke må drikke, samt at 

der er en sikkerhedsmæssig risiko ift. 

mindre elever 

 

- Skolebestyrelsen ønsker at der bliver 

sat fokus på at udarbejde anti-

mobbepolitik 

 

- Der nedsættes arbejdsgruppe bestående 

af Frida Ratzer, Mads Ejstrup, Rie 

Grønbech og Peter Andersen vedr. 

opdatering på princip for 

klassesammenlægninger 

 

-  

20:00 – 

20:00 
11 Sager og indstillinger - Lukket punkt 

 


